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Pitanje upućeno Vijeću ministara BiH – „Moje poslaničko pitanje odnosi se na pitanje 

uvrštavanja u dnevni red Predstavničkog doma Parlamentarne skupštine BiH godišnjih ili 

mjesečnih izvještaja o ekonomskim trendovima u BiH koje redovno objavljuje Direkcija za 

ekonomsko planiranje. U tom smislu je pitanje – Zašto Vijeće ministara BiH nikada do sada, 

počev od 2009. godine, nije stavilo na dnevni red ovo pitanje?“ 
 


